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Interpelacja

W sprawie budowy chodnika wzdfui ulicy Botanicznei

Szanowny Panie PrezYdencie,

Zwr6cili siq do mnie Mieszka6cy osiedla Michelin z wnioskiem o pilnq budowq chodnika wzdfu2

ulicy Botanicznej. obecnie brakuje tam ciqgu komunikacyjnego dla pieszych, poruszajqcych siq wzdluz

ulicy. To doprowadza do niebezpiecznych sytuacji-czqsto piesi sq zmuszani do schocizenia z pobocza

pned jadqcymi Pojazdami'

Ze wzglqdu na nasilony ruch samochodowy przy ulicy Botanicznej oraz pilnq potnebq spotecznq

poprawy bezpieczenst\nJa na osiedlu Michelin proszq o potraktowanie mojego wniosku jako pilny i

przekazanie go do niezrvlocznej realizacji.

Z powaianiem

' l-
'!--- .-


